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Zápis z výroční členské schůze za rok 2019 
Okrašlovacího spolku města Dobříše 

konané dne 19.11.2019  
 

Místo:  Dobříš, Zámecká restaurace 

Datum: 19.11.2019 od 18:00 hod. 

Přítomni: Dle prezenční listiny 
 

1 PŘIVÍTÁNÍ A OVĚŘENÍ USNÁŠENÍSCHOPNOSTI ČLENSKÉ SCHŮZE 
OKRAŠLOVACÍHO SPOLKU MĚSTA DOBŘÍŠE 

Na úvod přivítal zúčastněné jednatel Okrašlovacího spolku města Dobříše ( dále jen OSD ) V. 
Šprungl. Informoval, že aktuálně má spolek 31 členů a usnášeníschopná je tedy schůze při počtu 
16 přítomných členů. Jelikož se členů spolku tolik nesešlo, domluvili jsme se, že počkáme do 
18:30, kdy se podle stanov stane členská schůze usnášeníschopná i při účasti menšího počtu 
členů. Tento čas jsme strávili diskuzí nad činností spolku v roce 2019. V cca. 18:40 bylo jednání 
schůze prohlášeno za usnášeníschopné a začalo.  

Cca. v 19:00 se na jednání dostavila K. Schmidtová. V průběhu jednání několikrát na pár minut 
odešla E. Schmidtová – pro upřesnění ev. počtu účastníků jednotlivých hlasování. 

2 ORGANIZAČNÍ ZÁLEŽITOSTI VÝROČNÍ ČLENSKÉ SCHŮZE 

2.1 ZVOLENÍ ZAPISOVATELE A OVĚŘOVATELŮ ZÁPISU 

2.1.1 Zapisovatelka 

Zapisovatelem byl zvolen V. Šprungl. Návrh byl přijat: pro bylo 6 členů, proti 0, zdrželo se 0. 

2.1.2 Ověřovatel 

Ověřovatelem byl zvolen M. Sutnar. Návrh byl přijat: pro bylo 6 členů, proti 0, zdrželo se 0. 

3 SCHVÁLENÍ PROGRAMU SCHŮZE 
Bylo hlasováno o programu uvedeném na pozvánce. Bylo navrženo vyřadit z programu bod 4 z 
pozvánky "Hlasování o vstupu ev. žadatelů o členství", protože nikdo z účastníků o nikom takovém 
nevěděl. Návrh byl přijat: pro bylo 6 členů, proti 0, zdrželo se 0.  

1.      Přivítání a ověření usnášení schopnosti členské schůze Okrašlovacího spolku města Dobříše 
( dále jen OSD ) 

2.      Zvolení zapisovatele a ověřovatelů zápisu 

3.      Návrh a ev. schválení programu schůze 

4.      Hlasování o vstupu ev. žadatelů o členství – byl vyřazen  

5.      Návrh na držitele Ceny Ludvíka Kopáčka za rok 2018 

6.      Přednesení a ev. schválení zprávy výboru o činnosti OSD za uplynulé období ( předseda 
OSD ) 

7.      Přednesení a ev. schválení zprávy o hospodaření OSD za rok 2018 ( pokladník OSD ) 

8.      Volba předsedkyně/předsedy, jednatelky/jednatele, pokladnice/pokladníka a dalších členů 
výboru OSD 

9.    Informace o probíhajících a připravovaných projektech a aktivitách OSD 

10.   Grantové řízení města – rok 2019 a 2020 

11.   Různé 

12.   Závěr 

4 NÁVRH NA DRŽITELE CENY LUDVÍKA KOPÁČKA ZA ROK 2018 
M. Javorská a H. Kahounová navrhli paní Vlasatou, která se mnoho desetiletí stará o záhonky ve 
veřejném prostoru města v ul. B. Němcové. Na místě bylo domluveno předat kromě diplomu i 
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poukaz na nákup za 1.000,- Kč v zahradnictví/domácích potřebách. Předání proběhne na 
prosincových Tanečních čajích. Blahopřejeme. 

5 ZPRÁVA O ČINNOSTI ZA UPLYNULÉ OBDOBÍ 
Zprávu přednesl předseda P. Kadlec. Nad některými body se rozproudila diskuze, o některých 
projektech promluvili sami jejich organizátoři/garanti. Zpráva byla schválena ( pro bylo 8 členů, 
proti 0, zdrželo se 0 ). 

6 ZPRÁVA O HOSPODAŘENÍ ZA UPLYNULÉ OBDOBÍ 
Zprávu přednesl pokladník spolku M. Sutnar a je uvedena v příloze tohoto zápisu. K obsahu 
zprávy nebyl vznesen dotaz. Zpráva byla schválena ( pro bylo 8 členů, proti 0, zdrželo se 0 ). 

7 VOLBY VEDENÍ SPOLKU 

7.1.1 Volba předsedkyně/předsedy OSD 

Byl navržen stávající předseda P. Kadlec. Vyslovil souhlas s kandidaturou. Hlasování bylo veřejné. 
Předsedou byl zvolen P. Kadlec: pro bylo 7 členů, proti 0, zdrželo se 0. 

7.1.2 Volba jednatelky/jednatele OSD 

Byl navržen stávající jednatel V. Šprungl. Vyslovil souhlas s kandidaturou. Hlasování bylo veřejné. 
Jednatelem byl zvolen V. Šprungl: pro bylo 7 členů, proti 0, zdrželo se 0. 

7.1.3 Volba pokladnice/pokladníka OSD 

Byl navržen stávající pokladník M. Sutnar. Vyslovil souhlas s kandidaturou. Hlasování bylo veřejné. 
Pokladníkem byl zvolen M. Sutnar: pro bylo 7 členů, proti 0, zdrželo se 0. 

7.1.4 Volba dalších členů výboru OSD 

Byly navrženy stávající členky H. Kahounová a E. Schmidtová. Obě vyslovily souhlas 
s kandidaturou. Hlasování bylo veřejné. Členkou výboru byly zvoleny H. Kahounová a E. 
Schmidtová: pro bylo 8 členů, proti 0, zdrželo se 0. 

8 INFORMACE O PROBÍHAJÍCÍCH A PŘIPRAVOVANÝCH 
PROJEKTECH A AKTIVITÁCH OSD 

Informace o projektech a akcích spolku přednesli jejich garanti – M. Javorská, H. Kahounová, E. 
Schmidtová, P. Kadlec, M. Sutnar a V.Šprungl. Více v kap. 10 tohoto zápisu. 

9 GRANTOVÉ ŘÍZENÍ MĚSTA 
Spolek získal z grantu na činnost v roce 2019 39.000,- Kč ( v roce 2018 to bylo 56.000,- Kč ). V. 
Šprungl upozornil, že spoluúčast spolku musí celkově činit 30%. Pokračuje setrvalé krácení 
podpory města spolku. Na rok 2020 bude požádáno samostatně o grant na Taneční čaje jako 
nejvýznamnější grantem podporovanou akci. P. Kadlec doporučil zreálnění finančních požadavků 
dle zkušeností z minulých let, za co jsme byli schopni akce organizovat. H. Kahounová upozornila, 
že jako červený hadr působí na městě zmínka o mzdách v jednotlivých projektech.  

10 RŮZNÉ 

10.1.1 Petice na záchranu tzv. Karlova most přes Pilský potok v Dobříši 

Byl ustanoven petiční výbor za účasti 3 členů spolku ( H. Kahounová, V. Šprungl a P. Kadlec – 
předseda petičního výboru ) a jedné bývalé členky spolku ( Z. Rysová ). Kromě sběru podpisů 
na papírovou verzi petice bude založena i elektronická verze petice, kterou se pokusí zajistit 
V. Šprungl. Akce má příznivý ohlas ve městě a může sloužit i k podchycení aktivních lidí pro 
činnost ve spolku. Jeho veřejnost se díky nám seznamuje s historií vzniku mostu a vlastně i 
objevuje vzhled mostu, který je ze strany města schován za lávkou pro pěší a z luk ke 
Huťskému rybníku pak vegetací. 

10.1.2 Stromková slavnost  

E. a K. Schmidtovy informovaly o stropkové slavnosti v roce 2019. 
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10.1.3 Průvodce Anglickým parkem 

P. Kadlec připravil pro spolek Průvodce Anglickým parkem, který půjde v 12/2019 do tisku a začne 
se ale zřejmě prodávat až v roce 2020.  

10.1.4 Dobříšská Osmička 

Ve spolupráci především s p. Kahounem zastupujícím spolek Sportovní akademie Dobříš pomohl 
spolek s organizací a ozvučením běžecké akce pro amatéry prakticky jakéhokoliv věku v 
Anglickém parku. Závod je součástí brdského běžeckého poháru 2019. Závodů se zúčastnilo cca 
365 běžců. Byly připraveny 3 běžecké tratě: dětská, fitness běh pro ženy a 8 km hlavní závod se 
štafetami. Foto z akce můžete nalézt na našich webových stránkách. 

10.1.5 Panská zahrada/jedlový hájek 

Jednaní o tomto prostoru s novým vedením města, jak bylo domluveno na minulé výroční členské 
schůzi, neproběhlo. Paní starostka na nás neměla čas a dost vyostřené jednání s paní 
místostarostkou sice bylo hlavně o veřejné zeleni, ale ne v tomto prostoru.  

10.1.6 Akce k 30. výročí pádu totality 

Na diskuzi organizované městem v KD 165.11.2019 pro veřejnost byl pozván jako jeden z hostů V. 
Šprungl, který se demonstrace 17.11.1989 jako student fakulty stavební ČVUT zúčastnil a za 
stavební fakultu byl i jeden z organizátorů v počátku domluvy mezi zástupci jednotlivých škol na 
zorganizování demonstrace. Diskuze mezi účastníky se točila okolo akcí hnutí Milion chvilek pro 
demokracii. 

10.1.7 Předvánoční výlet 2018 

M. Sutnar musel kvůli malé účasti zrušit loňský předvánoční výlet do Lázní Mšené, Ředhoště a 
Lán. 

10.1.8 Muzejní noc 

Spolek ( především P. Kadlec ) za podpory dalších subjektů pomohl zorganizovat v červnu 2019 
po letech Muzejní noc. Muzejní noc vznikla ve spolupráci z Kulturním střediskem Dobříš a 
Muzejním spolkem Dobříšska, které pro akci poskytly své prostory. Kulturní středisko umožnilo 
akci pořádat v Muzeu hraček na zámku a v depozitáři městského muzea a Muzejní spolek umožnil 
akci pořádat v Rukavičkářském muzeu. Okrašlovací spolek ( P. Kadlec ) uspořádal dvě 
komentované prohlídky po městě. První byla pro děti a použila se spolkem vydaná brožura 
Hledání dobříšské historie. První prohlídka se konala od 14 hodin. Druhá se konala vpodvečer a 
šlo se po stopách židovské historie města. Akci díky nepřízni počasí ( resp. příliš jeho velké přízni ) 
navštívilo asi 40 lidí. V Muzeu rukavic se konalo i setkání vodníků. Přišly čtyři děti. Na rok 2020 je v 
plánu akci zopakovat. 

10.1.9 Organizace samostatného koncertu v KD 

M. Zajíček ml. zorganizoval v 06/2019 samostatný koncert plné sestavy kapely heligonek Aleše 
Rusňáka místo obvyklých Tanečních čajů. Večer plný tomboly a mnohých předtančení se setkal s 
velkým diváckým ( i komerčním ) úspěchem.  

10.1.10 Taneční čaje 

M. Zajíček ml. informoval, že zvýšení dobrovolného vstupného na  100,- Kč v důsledku pádu 
podpory města spolku dramaticky neovlivnilo účast na Tanečních čajích. O situaci bylo 
informováno vedení města. 

10.1.11 Propagace spolku 

Propagace spolku je nedostatečná. Diskutovalo se o možnosti zřídit nástěnku třeba na budově 
sokolovny. Je třeba zapracovat na pravidelném dodávání článku do Dobříšských listů a okolních 
médií. Při provádění akcí na veřejnosti být viditelný např. spolková trička atd.  

10.1.12 Starost o záhony ve městě 

Paní Javorská i v tomto roce pokračovala v údržbě záhonů kolem radnice a blízkém okolí. 

10.1.13 Adventní setkání 

V tomto roce neproběhne.    
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10.1.14 Komentované prohlídky 

Na rok 2020 jsou P. Kadlecem připraveny tři typy komentovaných prohlídek ( pro velký pozitivní 
ohlas komentovaných prohlídek v rámci Muzejní noci a i v rámci oslav 100-tého výročí vzniku 
republiky ). Bude se jednat mj. o prohlídky spojené s vydáním publikací ( Průvodce po anglickém 
parku, Po stopách dobříšského zločinu ). V plánu ve spolupráci s městskou knihovnou je i 
komentovaná prohlídka pracovně nazvaná "Kde všude žili Židé".  

10.1.15 Čtvrtletník 

Čtvrtletník byl vydán pouze dvakrát z důvodů nízkého počtu informací. Byl k dostání na 
každoměsíčních Tanečních čajích a každé pořádané akci. Dle vyjádření redaktora čtvrtletníku M. 
Zajíčka ml. byl na základě zpětné vazby projekt propagace pomocí čtvrtletníku úspěšný a bude 
nadále pokračovat. 

10.1.16 Fotogalerie města Dobříše 

V. Šprungl představil koncepci projektu. Nutné jednání s městem o možnosti jeho podpory a 
zapojení. 

10.1.17 Průvodce dobříšskou historií 

Bude opět zpropagována při Muzejní noci 2020. 

10.1.18 Jednání s městem 

Okrašlovací spolek předpokládal spolupráci s vedením města. Například ve spojitosti z obnovou 
barokního sloupu Sv. Tekly a nebo ve spolupráci na soutěži o nejhezčí záhon ( akce "Rozkvetlá 
Dobříš" ).   

10.1.19 Anarchie na dětských hřištích 

Kauza navrhnutá M.Zajíčkovou a M. Zajíčkem ml. o znečišťování dětských hřišť se setkala s 
odpovědí od paní starostky. Vyjádření starostky, že MP Dobříš má na starosti důležitější věci než 
kontrolovat, zda se na dětských hřištích schází omladina a tyto prostory znečišťuje, kouří zde a 
popíjí alkohol. Byl vznesen návrh na oficiální stížnost neschopnosti MP Dobříš ( resp. že MP 
Dobříš nejedná dle zákona v této věci ) společně s důkazem ( fotografie ), kde tato skutečnost toto 
dokazuje. Návrh byl ostatními členy spolku uznán za potřebný, nicméně poukázání na naší 
finanční situaci přineslo obavy, zda je to momentálně dobrý nápad. Návrh byl odložen. 

10.1.20 Rozkvetlá Dobříš 

Organizátoři M. Sutnar, H. Kahounová a M. Javorská se rozhodli akci přesunout na rok 2020 a 
připravit se tak na veškeré byrokratické překážky, které způsobily posunutí akce. 

10.1.21 Kulturní program při rozsvícení vánoční stromu  

Pokud by nebyl konán adventní trh, akce se nezúčastníme. 

10.1.22 Bartošova vila  

Dle P. Kadlece ohledně této památky vše ustrnulo na mrtvém bodě. Bylo dopředu jasné, že 
nebude prohlášena kulturní památkou. Nebyl nastolen žádný plán na další postup. O problému 
nebylo zatím rozhodnuto, vila zatím stojí. 

10.1.23 Mapování výskytu bobrů v okolí Dobříše  

V 04/2020 bylo v povodí Rosovického potoka pod Strží a podél navazujícího toku Kocáby 
provedeno místní šetření. Byly nalezeny nedokončené hráze a hrady se zatopeným ústím – 
činnost bobrů. Charakteristicky ohlodané stromy jsme nenalezli. Instalovali jsme fotopast, ale místo 
bobrů jsme vyfotili hromady jiných zvířat včetně liščat považovaných asi 14 dní za bobry než nás 
někdo vyvedl z omylu. Dále po toku Kocáby se ohlodané stromy našly. Článek o akci a výstup P. 
Kadlece v rádiu podnítily výlety mnoha čtenářů dobříšských listů a posluchačů Českého rozhlasu 
do lokality. V roce 2020 se počítá s návratem fotopasti na místo ještě jednou. 

10.1.24 Provizorní lávka přes Pilský potok pod LIDLem  

Nedotaženo. 
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10.1.25 Průvodce po dobříšských rybnících 

Průvodce bude přidán do žádosti o grant města a předpokládá se, že vyjde o prázdninách 2020 ve 
spojitostí se vznikem expozice v oranžerii dobříšského zámku. Před dokončením průvodce P. 
Kadlecem bude v nějaký pro pořízení fotek vhodný den uspořádána pro členy spolku a jeho 
sympatizanty uspořádána procházka kolem dobříšských rybníků.  

10.1.26 Sběr odpadků v rámci Dne Země 

Letos proběhl sběr pouze v Panské zahradě za účasti člena a sympatizantky spolku, bývalé členky 
Z. Rysové. 

10.1.27 Organizační záležitosti 

Proběhla diskuze o webu spolku i za nepřítomnosti webmastera ( M. Zajíčka ). V. Šprungl 
informoval o postupu ve zřízení datové schránky pro spolek a dále o problémech s doplnění dat do 
rejstříku spolků ). 

10.1.28 Rozloučení spolku s rokem 2019 

M. Sutnar opět nabídl možnost rozloučit se tentokrát s rokem 2019 u táboráku u něj na zahradě v 
Pouštích. Předběžně byl domluven termín 30.12.2019. Vyráželi bychom jako obvykle okolo 10 hod. 
z Dobříše od vstupu do Anglického parku přes Starou Huť, Strž a údolí Kocáby do Pouští. 

11 ZÁVĚR 
Staronový jednatel poděkoval všem za účast. Jednání skončilo cca. v 20:50. 

 

 

 

Zapsal: V. Šprungl v.r. 

 

Ověřil:  M. Sutnar v.r. 
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12 PŘÍLOHY 

12.1.1 Zpráva o hospodaření spolku v roce 2018 
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12.1.2 Prezenční listina 

 


